
 

Skolebestyrelse for Damhusengens Skole 
 
Dato: 15. juni 2023 

 

Tid: 17.00 til 19.30  
Der er mad. Forskellige salater.  
Mødes på skolens kontor  
 

 

Mødedeltagere: Peter (medl.), Else Marie (medl.), Anja (Medl.), Magnus (Medl.), Mette (KKFO-
forældreråd), Karina (medarb.), Ida (Elevr.), Anders W. (souschef) og Max (skoleleder).  
 
  

BEMÆRKNINGER 

1. Godkendelse • Godkendelse af dagsorden. 

• Godkendt. 

Skoleår 2022/2023 
 

• Fremlæggelse af opfølgning på eksamen, trivselsrapport mm. de 
data der fortæller noget om skoleåret 2022/2023 for eleverne samt 
data for fravær mm. fra personalets side. 

• Det går godt med dette års eksamener og eleverne klarer sig godt. 
Det er første gang i flere år vi fører til prøve i alle fag, da der 
tidligere har været Corona. 

• Der er en særlig stemning på skolen i denne her tid, og det er dejligt 
at opleve hvordan eleverne går meget op i at forberede sig og gøre 
sig umage. 

2. Ansættelser og kommende 
skoleår 

• Herunder klassesammensætninger, lærer- og pædagogansættelser 
og hvor langt vi er med planlægningen af kommende skoleår – hvad 
kan vi forvente os af et nyt skoleår 2023/2023. 

• Vi har vanen tro haft et par opsigelser og har ansættelsessamtaler i 
næste uge. Der er slået stillinger op på flere årgange. 

• Børnetallet i området er faldet, så skolerne optager ikke så mange 
børn som det tidligere har været estimeret. Vi bliver bygget til at 
være en syv spors skole, men i år starter der kun tre 0. klasser, 

• 0. klasserne giver udtryk for, at klassedannelsesproces har været 
tydelig og god. Det har især været forudsigeligheden der har været 
god. 

3. årshjulet 
4. - Eftersendes 

• Årshjulet fremlægges for alle som udkast – og der er mulighed for at 
kommentere og sammen kan vi foretage nødvendige forandringer 
således at vi kvalificerer udkastet. 

• Herunder en præsentation af principarbejdet fremadrettet – dels 
hvordan vi arbejder mellem møderne og hvorledes vi planlægger et 
arbejdsmøde i SB. 

• Årshjulet er et pejlemærke for det vi skal igennem. De er to lange 
møder lagt ind. Årshjulet gennemgås af Max. 

• Else Marie appellerer til, at de to lange arbejdsmøder prioriteres, så 
de kan udnyttes og fx bruges som arbejdsmøder. 



 

• Vi har mange møder, men december-mødet kan overvejes at blive 
slettet. Dette vurderes i løbet af efteråret. 

• Skolebestyrelsen fortæller, at skolebestyrelsesmedlemmer skal/bør 
deltage i forældremøderne, som afholdes i august/september. Skriv 
til Max, hvis I er villige til at deltage i et forældremøde. 

Byggeri og genhusning 
 

• Byggeriet – plan og status.  

• Trafik 

• Genhusning 

• Byggeriet har været på besøg og kommer igen inden sommerferien. 
Vi har bedt folk i forvaltningen om at vurdere lokalekvaliteten og 
blandt andet kigget på vores interne genhusningsplan.  

• Else Marie spørger ind til asbest-sagen og om der er kommet nye 
prøveresultater. Hertil svarer Max, at der er kommet resultater som 
er gode – de viser ikke forekomst af asbest. 

Nyt fra … Nyt fra: 

• Elever: Der skal vælges nye sekretærer, men 7. klasserne – som det 
ellers var planen – var ikke interesserede. Derfor er der en 
overvejelse om, om 6. klassernes skal tilbydes rollen. 

• KKFO-råd: Der har ikke været afholdt nogen møder. 

• Bestyrelsen: Else Marie har fået en fra en forælder, som spørger ind 
til vores holdning til brugen af sociale medier, og nævner i den 
forbindelse, at vi måske skulle have et princip om brugen af sociale 
medier – og tage det med på trivselsforældremødet. 

• Personale: Året render ud og det kan vi som gruppe mærke. 
Personalerummet er stadig ved at blive mere samlende, men vi er 
også en fragmenteret gruppe. Midt i alt der sker med genhusning 
og byggeri opleves personalegruppen som meget robust. 

• Ledelse: Vi oplever en exceptionel god personalegruppe, som er 
usædvanligt god til at være byggeriet, omstillingerne og tumulten. 
Der er lavet skemaer, men de skal lige tilpasses og præciseres. Vi er 
godt i gang med at afslutte skoleåret – men det er en mærkelig tid 
for samtidigt er vi også ved at forberede et nyt skoleår. 
Derudover er der også en besparelse på vej, men det ser fint ud lige 
nu. 

Punkter fremadrettet? Er der nogle bud på hvilke punkter til fremtidige møder? 

• Fremmøde 

Evt. 
 

Det er sidste møde. Vi spiser efter og drøfter oplevelser med året m.m. 

 


